



Thong Chai

Bu Shen Yi Jing Wan

Formula composition

Each 350mg capsule contains extract of:

Radix Pseudostellaria Heterophylla	35mg	Fructus Lycium Barbarum	35mg
Radix et Rhizoma Salvia Miltiorrhiza	35mg	Rhizoma Dioscorea Opposita	28mg
Semen Plantago Asiatica	28mg	Semen Cuscuta Chinensis	28mg
Herba Patrinia Villosa	28mg	Herba Epimedium Sagittatum	28mg
Radix Ophiopogon japonicus	21mg	Radix Paeonia Lactiflora	21mg
Fructus Rubus Chingii	21mg	Fructus Cornus Officinalis	14mg
Radix Bupleurum Chinense	14mg	Fructus Schisandra Chinensis	7mg
Radix et Rhizoma Glycyrrhiza Uralensis	7mg		

Source of Capsule: Bovine

Description: Homogenized, brown colour powder which free from foreign matters with herbal smell and slight bitter taste is filled in transparent capsule. Each 20mm size 1 capsule is filled with 350mg of powder.

Indication: Traditionally used for health and strengthening the body.

Dosage: Adult: Take 3 capsules each time, 3 times daily. To be taken after meal.

Warning/ Precautions:

Contraindicated in pregnant women. Insufficient reliable data in breastfeeding women.

If the constipation does not resolve within 3 days or if abdominal pain occurs or in case of any irregularity of faeces, the use of psyllium should be discontinued and medical advice must be sought. Please consume a large amount of fluid/ water when taking this product.

Storage: Store below 30°C. Protect from light and moisture. Keep out of reach of children. Jauhkan daripada capaian kanak-kanak.

Shelf Life: 3 years from date of manufacture.

Packing: 120's and 500's

This is a traditional medicine. Please consult your pharmacist/ doctor before taking this product.

Manufactured By:

忆思源私人有限公司 YI SHI YUAN PTE LTD
20 Bukit Batok Crescent #07-03, #13-11/12/13 Enterprise Centre 658080 Singapore
Tel: +65670900 Fax: +65672256

Imported by Product Registration Holder:

YI SI YUAN TRADING SDN BHD
40 & 42 Jalan Flora Utama 3, Taman Flora Utama,
83000 Batu Pahat, Johor, Malaysia Tel/Fax: 074342024



同济

补身益精丸

成份:

每粒350毫克胶囊含提取物:

太子参	35毫克	枸杞子	35毫克	丹参	35毫克
淮山药	28毫克	车前子	28毫克	菟丝子	28毫克
败酱草	28毫克	淫羊藿	28毫克	麦冬	21毫克
白芍	21毫克	覆盆子	21毫克	山茱萸	14毫克
柴胡	14毫克	五味子	7毫克	甘草	7毫克

胶囊来源: 牛

外观: 透明胶囊装满混合均匀、无异物、带有草药及轻微苦味的褐色粉末。每粒20毫米的1号胶囊装有350毫克粉末。

主治: 传统上用于保健及增强体质。

服法: 成人: 每次服3粒, 每日3次, 饭后服用。

警告/注意事项:

禁用于孕妇。用于哺乳期妇女的可靠数据不足。

若便秘在3天内不能解决, 或伴有腹痛, 或粪便不规则, 应停止使用车前子, 并且必须寻求医疗咨询。

服用本产品时, 请饮用大量的水。

贮存: 储藏低于30°C。避免阳光直接照射及潮湿处。远离儿童。

有效期: 3年

包装: 120粒和500粒

此药乃传统药物。服用此药前请咨询您的药剂师/ 医生。

Date of Revision: 26-03-2021